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1. Kokouksen avaus 
Hirviyhteisluvan vetäjä Heikki Remes avasi kokouksen klo 18 toivottaen osanottajat tervetulleiksi. 

2. Kokouksen järjestäytyminen 
Puheenjohtajaksi kokoukselle valittiin Heikki Remes ja sihteeriksi Kauko Karjalainen. 

3. Kokouksen päätösvaltaisuus 
Kokous on kutsuttu koolle Lapin Kansa- ja Sompio-lehdessä olleella ilmoituksella ja osallistujia on paikalla 74 
henkeä, joten kokous katsottiin päätösvaltaiseksi yhteisluvan asioita käsiteltäessä.  

4. Kokouksen työjärjestys 
Laadittu esityslista hyväksyttiin kokoukselle työjärjestykseksi. 

5. Riistanhoitoyhdistyksen puheenvuoro 
Jukka Vierma toivotti kokousväelle hyvää riistavuotta 2005. Hirvenpyynnistä Jukka antoi palautetta muutamien 
koiramiesten kyselyistä: ”Saako teille ampua hirven”. Tulisi olla etukäteen tiedossa, kenen hirveä lähdetään 
pyytämään.  

6. Hirvenmetsästys vuonna 2004 
Heikki Remes on laatinut yhteisluvalle nettisivut, josta löytyy tilastointia ja tunnuslukuja pyynnistä. Palaute käytiin 
läpi ko. sivujen kautta. Kaatoprosentti muodostui hyväksi 6 aikuisen ja 15 vasan jäädessä kaatamatta. Rajalan 
alueelle ammuttiin 10 aikuista ja 5 vasaa yli suunnitelmien muiden alueiden jäädessä hieman alle suunnitelmien. 
Heikki antoi palautteen lupa-asioiden hoidosta ja syksyn hirvenmetsästyksestä. Muutamia pieniä tahattomia 
tapauksia on ollut mm. ammuttu erehdyksessä vasana pieniä vuoneloita. Keskusteltiin tilastojen ja palautteen 
antamien asioiden perusteella. Jäänyt hirvikanta on metsästäjien mielestä hyvä.  

7. Vuoden 2005 hirvenmetsästyksen suunnittelu (alustava)  
Jorma Lappalainen esitteli alustavat kaatokiintiöt. Vaihtoehto 1: Kaatokiintiöt pidettäisiin vuoden 2004 tasolla 
nostamatta lupamääriä. Vaihtoehto 2: Aikuisen saisi 5 kortilla tai 2000 ha vuokramaita. Tämä malli nostaisi 
aikuisten kaatomääriä noin 80 kpl, jolloin hirviä kaadettaisiin vähän alle 600 kpl ja vasaosuus noin 160 kpl. Jorma 
esitteli myös hirvien aiheuttamat metsävahingot Sodankylässä vuosina 2002–2004. Keskusteltiin kaatomääristä ja 
kokousväki näytti olevan hirviverotuksen noston kannalla. Yksityismaita omistavat metsästäjät perustelivat lupien 
nostamista metsävahinkojen perusteella.  

8. Hirvilupien haku keväällä 2005  
Hirvilupien haku toimii, kuten vuonna 2004 saatujen alustavien tietojen mukaan. Lupahakemusohjeet ja tarvittavat 
lomakkeet löytyvät myös nettisivulta. Rhy:n vuosikokous pidetään 27.2.2005 klo 14.00. Yhteisluvan hakukokous 
pidetään erikseen ilmoitettavana aikana maaliskuun lopulla. Vieraspaikkakuntalaisten ilmoittaminen maaliskuun 
loppuun mennessä.  

9. Vetäjien valinta 
Esitettiin entisiä ja muita esityksiä ei tullut, joten Heikki Remes ja Kauko Karjalainen jatkavat tehtävissään. 

10. Muut asiat 
Yksityismaiden hirvituhoista keskusteltiin, jopa kiivaaseenkin sävyyn. Riistanhoitoyhdistyksen johtokunnan 
kokoukseen osallistuu maataloustuottajien edustus. Timo Annala kertoi esille tulleista tuhoista ja mainitsi myös, että 
kaikki tarkastettaviksi ilmoitetut tuhot eivät ole olleet hirven aiheuttamia, vaan taimikoissa myös runsaasti 
kasvuhäiriötuhoja kuivien ja lämpimien kesien seurauksena.  
 
Yhteisluvan tilillä on tällä hetkellä lentolaskentaan ja kuluihin  tarkoitettuja varoja 14 500 €. 
 
Hannu Jänkälä toi terveiset hirvenhiihtoväeltä kertoen, että hirvenhiihdon SM-kisat vuodelle 2006 pidetään 
Sodankylässä viikolla 11. Sodankylään saapuu n. 800 kilpailijaa. Järjestäjät toivovat talkooapua metsästysseuroilta ja 
talkooavusta saa korvauksia.   

11. Kokouksen päättäminen 
Heikki Remes päätti kokouksen ja kiitti kokousväkeä osallistumisesta. 
 
 
 
 
 
Heikki Remes   Kauko Karjalainen 
puheenjohtaja   sihteeri 


